

Important Announcement

Recently, First Commercial Bank Toronto Branch has received reaction from the public that an unknown organization in the Canadian region is impersonating our Toronto branch, using its name and address to set up a fake banking website (ocfcb.com). This website publishes account opening information to steal personal data or extract funds from individuals. This is a typical fraud technique.

First Commercial Bank Toronto Branch confirmed that our Bank has not conducted any business solicitation activities on the aforementioned website. Information related to our Bank is to be disclosed on the First Commercial Bank official website at www.firstbank.com.tw, other websites or unknown links should be treated as fraudulent. Please do not click on the link incautiously as it may cause leaking of personal data (including Name, ID Card Number, Date of Birth, Address, Phone Number, and etc.) or resulted hack into devices.

As a reminder, when searching our Bank's name, one must pay attention and ensure the displayed page is the official website of First Commercial Bank with correct logo. One must carefully verify its authenticity and legality, and if there is any concern, please contact our Bank for confirmation when necessary to avoid the losses.

It is our Bank's top priority to ensure cyber security and to protect customers' deposit. If you receive suspicious fraud via message or have any questions about any information circulating on the internet, please contact us: First Commercial Bank Toronto Branch, Telephone Number: (+1)416-250-8788

Thank you for your trust and cooperation with our Bank.

First Commercial Bank Toronto Branch



重要公告

近期本行接獲民眾反映，在加拿大地區有不明組織冒用多倫多分行名稱及地址，架設虛假網站(網址為ocfcb.com)，並刊登開立帳戶等服務訊息，誤導民眾以騙取其個人資料或交付資金，此為典型之詐騙手法。

本分行特此嚴正聲明如下：

本行未於上述網站進行任何業務招攬行為，本行相關資訊僅揭露於**第一銀行官方網站**www.firstbank.com.tw，其他網站或不明連結均為冒用，請勿輕易點選而導致個人資料(包括姓名、身分證字號、出生年月日、地址、電話等)外洩或資訊設備遭駭。

另外，再次提醒，使用本行名稱作為關鍵字搜尋時，務必留意搜尋結果頁面所顯示之網站是否確實為本行所設之官網。對於其他不明資訊務請提高警覺，仔細查證其真實性及合法性，以免遭受損失。

保障客戶資金及資訊安全係本行首要目標，如有收到可疑詐騙訊息，或對網路流傳任何訊息有疑慮，請先致電分行查證，電話號碼：(+1)416-250-8788(第一銀行多倫多分行)。

感謝您對本行長久以來的信任與合作。

第一銀行多倫多分行

